

5D4N BORNEO JOURNEY

SIBU KUCHING EXPLORATION

TOUR CODE: MYY5SK

D	B'fast	Lunch	Dinner	Hotel or Similar
1	✈	✓	✓	4* Kingwood Hotel Sibu
2	Hotel	Local Ethnic Cuisine	-	
3	Hotel	-	✓	4* Pullman Hotel Kuching
4	Hotel	✓	Orang Ulu Cuisine	
5	Hotel	-	✈	



DAY 1 Singapore ✈ Sibu. Arrive at Sibu Airport, where you will be greeted and transferred to a local restaurant for breakfast (*own expenses*). Continue with a **Sibu City Tour**, visiting the Sibu Heritage Centre, Jade Dragon Temple, Memorial Park, Sibu Gateway, Swan Statue, and Rejang Esplanade. Enjoy lunch at a local restaurant before visiting the Tua Pek Kong Temple in the afternoon. In the evening, have dinner at a local restaurant, then transfer to your accommodation for check-in and overnight stay.

DAY 2 After breakfast at the hotel, visit a **local mee workshop** to learn about the traditional noodle-making process of this 30-year-old family business. Enjoy a hands-on experience by trying to DIY your own Mee Sua, and have the opportunity to purchase some to bring home. Continue the journey to an **Iban Longhouse** to discover the fascinating culture and lifestyle of the Iban community. Upon arrival, you will be warmly welcomed by your host and given a brief introduction to the longhouse traditions, culture, and daily practices. Take a village walk and mingle with the friendly villagers before enjoying a local-style lunch at the longhouse. In the evening, return to Sibu City and stop by the **Sibu Night Market**, which comes alive every evening with over 100 stalls offering a wide range of products, local snacks, street food, and clothing. Have dinner at a local food court to sample more Sarawakian delicacies (*own expense*) before returning to the hotel.

DAY 3 Breakfast at hotel and check out. Visit to **Sibu Central Market**, the largest indoor market in Malaysia. The market houses over 1000 stalls offering diverse goods, including local and imported vegetables, fruits, general merchandise and foods. Transfer to **Sarikei**, often known as the Pineapple town due to it thriving agricultural industry especially pineapple farming. Visit to local market to shop for local herbs & spices and photo taking at the pineapple statue. Lunch at local coffee shop (*own expenses*). Late afternoon, continue the journey to Kuching and en-route stop over at a small-town **Jakar** for light refreshment to sample their famous Jakar Siew Mai. Arrival at Kuching late evening with dinner at local restaurant.

DAY 4 After breakfast at the hotel, take a 40-minute drive to **Semenggoh Nature Reserve**, located approximately 24 km from Kuching, for a rare opportunity to experience close encounters with semi-wild orangutans. These remarkable creatures have been rescued from illegal captivity and rehabilitated to live independently in the surrounding forest reserve. (*Note: Wildlife sightings cannot be guaranteed.*) Next, visit a **local bird's nest gallery and mini museum**, where you will learn about the swiftlet and bird's nest industry — from its fascinating history and evolution to the processing techniques, quality grading, and methods of preparation. Enjoy lunch at a local restaurant, then continue the journey to the **Sarawak Cultural Village**, an award-winning living museum that offers an insightful introduction to the diverse cultures and lifestyles of Sarawak's ethnic communities. The highlight of your visit is a 45-minute cultural performance featuring traditional dances by various ethnic tribes of Sarawak at the Village Theatre. End the day with dinner at a local restaurant, then return to your hotel for an overnight stay.

DAY 5 Breakfast at hotel and free at own leisure till check out. Proceed for **Kuching city tour** that takes you through the historical centre of old Kuching where you get to see the indelible mark of the White Rajah. Places of interest: Cat Monuments, Kuching South City Council (MBKS), Tua Pek Kong temple, Old Court House & Brooke Memorial, Kuching Waterfront overlooking the Astana and State Legislative Building (DUN). Lunch at local food court to sample more local delicacies and snacks (*own expense*) Afternoon, visit to local produce outlet to shop for pepper products, sea produces, local handicrafts and souvenirs. Late afternoon, drop off at Friendship Park for photo taking and free at own leisure. Dinner at local restaurant. Transfer to Kuching International Airport for departure back to Singapore.

Note :

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
7. Tour is fully conducted in Mandarin.



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788



enquiries@hongthai.com.s

MYY5SK_BHN_NOV2025

5天4晚 婆罗洲之旅

探索诗巫与古晋

TOUR CODE: MYYSSK

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿说同级
1	✈	✓	✓	4* 诗巫Kingwood 酒店
2	酒店内	地方民族风味	-	
3	酒店内	-	✓	4* 古晋Pullman 酒店
4	酒店内	✓	乌鲁族传统美食	
5	酒店内	-	✈	



第一天 新加坡 ✈ 诗巫。 抵达诗巫机场后，将有专人接机并送往当地餐厅享用早餐（自理）。随后开始**诗巫市区游**，参观诗巫文化中心、玉龙寺、纪念公园、诗巫地标门牌、天鹅雕像 以及 雷江河滨长廊。午餐于当地餐厅享用，下午前往参观大伯公庙。傍晚在当地餐厅享用晚餐后，前往酒店办理入住并入住过夜。

第二天 早餐后，前往当地的**面食作坊**，了解这家拥有 30 年历史的家族企业的传统面条制作工艺。您还可以亲手 DIY 制作自己的面线，并有机会购买带回家。随后前往**伊班族长屋**，深入体验伊班族的文化与生活方式。抵达后，主人将热情迎接，并简要介绍长屋的传统、文化及日常习俗。随后进行村落漫步，与友善的村民互动交流，并在长屋享用当地风味午餐。傍晚返回诗巫市区，前往热闹的**诗巫夜市**，这里每天晚上有 100 多个摊位，出售各种商品、当地小吃、街头美食和服饰。随后在当地美食广场享用晚餐，尽情品尝更多砂拉越特色美食（自理），然后返回酒店休息过夜。

第三天 酒店享用早餐后办理退房手续，前往参观**诗巫中央市场** —— 马来西亚最大的室内市场。市场内有超过 1000 个摊位，出售各种商品，包括本地及进口的蔬菜、水果、日用品和各类食品。随后前往被称为“凤梨之乡” —— **泗里街 (Sarikei)**。这里以蓬勃发展的农业产业闻名，尤其是菠萝种植。参观当地市场，选购香料及草药，并在凤梨雕像前拍照留念。午餐于当地咖啡店享用（自理）。下午继续前往古晋 (Kuching)，途中在**惹加 (Jakar) 小镇**停留，品尝当地著名的惹加烧卖 (Jakar Siew Mai) 作为轻食点心。傍晚抵达古晋，于当地餐厅享用晚餐后，入住酒店休息。

第四天 酒店享用早餐后，乘车约 40 分钟前往距离古晋约 24 公里的**实蒙谷自然保护区 (Semenggoh Nature Reserve)**，体验与半野生红毛猩猩近距离接触的难得机会。这些珍贵的灵长类动物是从非法圈养中获救，并经过复育后重新回归森林生活的。（备注：野生动物的出现无法保证，视当天情况而定。）接着参观**燕窝展示馆与迷你博物馆**，深入了解金丝燕与燕窝产业的发展历程，从历史演变到采集、加工、分级及炖煮方式，全面认识这一独特产业。午餐于当地餐厅享用后，继续前往**砂拉越文化村 (Sarawak Cultural Village)** —— 一座屡获殊荣的“活生生博物馆”，让您深入了解砂拉越各民族的文化与生活方式。行程亮点为在村内剧场欣赏 45 分钟的民族传统舞蹈表演，由砂拉越各族演员呈现。傍晚于当地餐厅享用晚餐后，返回酒店休息过夜。

第五天 酒店享用早餐后，自由活动至退房时间。随后展开**古晋市区观光游**，穿梭于古晋的历史中心区，感受昔日白人拉惹 (White Rajah) 时代遗留下的独特印记。参观景点包括：猫雕像 (Cat Monuments)，古晋南市政局大厦 (MBKS)，大伯公庙 (Tua Pek Kong Temple)，旧法院大楼与布鲁克纪念碑 (Old Court House & Brooke Memorial)，古晋河滨公园 (Kuching Waterfront) —— 可眺望对岸的阿斯塔纳王宫 (Astana) 与砂拉越州议会大厦 (DUN)。午餐于当地美食广场享用（自理），可继续品尝更多砂拉越地道小吃与美味。下午前往特产店，选购胡椒制品、海味干货、手工艺品及纪念品。傍晚前往友谊公园 (Friendship Park) 拍照留念并自由活动。晚餐于当地餐厅享用后，送往古晋国际机场，搭乘航班返回新加坡，结束愉快的旅程。



面食作坊



伊班族长屋



砂拉越文化村

备注：

1. 在国际或当地重大节日活动期间，酒店住宿可能无法照行程安排。
2. 团队如有合并或行程顺序更改，恕不另行通知，将以当地旅行社安排为准。
3. 红利行程将不由其它行程取代或退款。
4. 酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素，将以同等等级酒店取代。
5. 中英文行程如有差异，以中文版为准。
6. 房间的差异如类型、大小和或景观均由酒店分配而定。
7. 团体全程将以华语讲解。



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788



enquiries@hongthai.com.s

MYYSSK_BHN_NOV2025